
PROTOKÓŁ  Nr XXI/2009  
sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 26 marca 2009 roku 
 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1400
, zakończyła o godz.1555 

Stwierdził kworum i poinformował, że obradach udział bierze 14 radnych,  

na ustawowy stan 15 radnych. 

Radny Piotr Gajda (spóźniony) udział w sesji wziął od pkt 1b (godz. 1405) 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Waldemar 

Bartniczuk zastępca burmistrza, Ireneusz Wilk sekretarz gminy, Barbara Deszyńska 

skarbnik gminy, Andrzej Radecki, dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Golczewie Zbigniew Olech radca prawny, kierownicy gminnych 

jednostek organizacyjnych, dyrektorzy szkół, przewodniczący Zarządu Osiedla 

Golczewo, sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 
b) przedstawienie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XX sesji. 

 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie w 2008 r. 
 
4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego  

przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Golczewie. 
 
5. Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe 

warunki przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Golczewo dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat,  
za warunki pracy oraz niektórych innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy. 
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6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wysoka 

Kamieńska na lata 2007 – 2013. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Golczewo 

na lata 2007 – 2013. 
 
8. Projekt uchwały w sprawie przekazania nieruchomości. 
 
9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie własności gruntu  

za wynagrodzeniem. 
 
10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych w Golczewie. 
 
11. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych w Golczewie. 
 
12. Projekt regulaminu w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk 

sportowych Moje Boisko „Orlik 2012” 
 
13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym 
lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną  
lub Gminę Golczewo. 

 
14. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Golczewo na 2009 r. 
 
15. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2008 r. 
 
16. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonywanych czynności  

w okresie między sesjami. 
 
18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 
19. Wolne wnioski i zapytania. 
 
20. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad. 1 Sprawy regulaminowe 
 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji 

udział bierze odpowiednia liczba radnych i Rada jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 
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Przedstawił porządek obrad, do którego Waldemar Bratniczuk, zastępca 

burmistrza złożył wniosek o wykreślenie pkt 4 dotyczącego projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Golczewie i rozszerzenie porządku obrad  

o projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych  

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie ww. wnioski. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska 15 głosami „za” przyjęła wniosek 

zastępcy burmistrza o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Zakład 

Opieki Zdrowotnej w Golczewie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

Następnie również w wyniku jawnego głosowania Rada Miejska 15 głosami 

„za” przyjęła wniosek zastępcy burmistrza o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków. 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad po zmianach. 

W wyniku jawnego głosowania radni jednomyślnie 15 głosami „za” przyjęli 

przedstawiony porządek obrad. 

W związku z powyższym dalszy porządek obrad sesji przedstawia się 

następująco: 

 

1 c) przyjęcie protokołu z XX sesji. 
 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie w 2008 r. 
 
4. Projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych  

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 
 
5. Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe 

warunki przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Golczewo dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat,  
za warunki pracy oraz niektórych innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy. 
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6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Wysoka 
Kamieńska na lata 2007 – 2013”. 

 
7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Golczewo 

na lata 2007 – 2013”. 
 
8. Projekt uchwały w sprawie przekazania nieruchomości. 
 
9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie własności gruntu  

za wynagrodzeniem. 
 
10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych w Golczewie. 
 
11. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych w Golczewie. 
 
12. Projekt regulaminu w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk 

sportowych Moje Boisko „Orlik 2012” 
 
13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 
Pożarną lub Gminę Golczewo. 

 
14. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Golczewo na 2009 r. 
 
15. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2008 r. 
 
16. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonywanych czynności  

w okresie między sesjami. 
 
18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 
19. Wolne wnioski i zapytania. 
 
20. Zakończenie obrad. 
 
 

Następnie w wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XX sesji 

Rady Miejskiej w opracowanym brzmieniu jednomyślnie 15 głosami za. 

 

Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 

 W tym punkcie radni nie złożyli wniosków i interpelacji. 
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Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki zdrowotnej w Golczewie w 2008 r. 

 Andrzej Radecki, dyrektor SPZOZ w Golczewie przedstawił sprawozdanie  

z działalności SPZOZ w Golczewie w 2008 r. i poinformował, że forma i zakres 

działania Zakładu jak również zatrudniony tam personel nie zmienił się od początku 

jego istnienia tj. od 1 kwietnia 2000 r. Stwierdził, że w 2008 r. ogółem udzielono 

67.402 świadczenia medyczne, w tym w: poradni ogólnej dla dorosłych 18.311, 

poradni pediatrycznej dla dzieci chorych 6.027, poradni dzieci zdrowych 1.229, 

poradni chirurgicznej 881, poradni ginekologicznej 1.660 oraz udzielono 271 wizyty 

domowe zaś z profilaktyki dorosłych skorzystało 377 pacjentów. 

Poinformował ponadto, że działalność bieżąca SPZOZ finansowana jest ze środków 

przekazywanych w miesięcznych transzach przez NFZ oraz z wpłat pacjentów  

za usługi z zakresu rehabilitacji oraz badań, które nie wchodzą w zakres świadczeń 

lekarza POZ w związku z tym nie są finansowane przez NFZ. 

W 2008 r. SPZOZ osiągnął przychody w wysokości 853.315,44 zł, zaś koszty  

w wysokości 767.172,34 zł. 

2008 r. został zamknięty wynikiem dodatnim w kwocie 86.143,10 zł, który jest 

skutkiem wzrostu finansowania świadczeń przez NFZ w zakresie podstawowej opieki 

zdrowotnej w IV kwartale 2008 r. Powyższy wynik przyczyni się do lepszego działania 

SPZOZ w 2009 r. poprzez zakup sprzętu i dokończenie modernizacji budynku  

w którym funkcjonuje. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem z działalności SPZOZ w 2008 r. 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu, zaś uchwały Rady Społecznej SPZOZ  

Nr IV/4//09 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej rocznego sprawozdania z 

działalności SPZOZ w Golczewie w 2008 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/185/09 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie w 2008 r. jednomyślnie 15 głosami „za”. 
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Uchwała Nr XXI/185/09 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych  

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały, który 

był szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji i wyjaśnił, że proboszcz Parafii 

Rzymskokatolickiej w Kozielicach, wnioskiem z 23 lutego 2009 zwrócił się  

o dofinansowanie robót budowlanych w kościele filialnym w Niemicy i kościele 

parafialnym w Kozielicach o dofinansowanie na kwotę 50 tys. zł. Inwestycje według 

kosztorysu sięgają wydatku około 1 mln zł. Z uwagi na to, że w budżecie 

zabezpieczono środki finansowe w kwocie 30 tys zł, z tego względu proponuje się  

w niniejszym projekcie uchwały udzielenie dofinansowania w całej tej kwocie  

na kościół filialny w Niemicy, natomiast odmówić dofinansowania na kościół 

parafialny w Kozielicach z powodu braku środków finansowych w budżecie Gminy. 

Poinformował, że wniosek został złożony zgodnie z uchwałą nr XVI/ 151/08 Rady 

Miejskiej w Golczewie z 30 września 2008 w sprawie określenia zasad udzielenia 

dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót  

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, czym się kierowano, aby przenieść środki 

z Kozielic na Niemicę ? 

 Zastępca burmistrza odpowiedział, że kierowano się opinią wnioskodawcy, 

według, którego istnieje większe prawdopodobieństwo otrzymania dotacji na kościół 

w Niemicy niż w Kozielicach. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/186/09 
w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków jednomyślnie 15 głosami „za”. 
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Uchwała Nr XXI/186/08 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe 

warunki przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych  

przez Gminę Golczewo dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat,  

za warunki pracy oraz niektórych innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu 

Komisji, które pozytywnie zaopiniowały przełożony projekt.  

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/187/09 
w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Golczewo 

dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy oraz 

niektórych innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, jednomyślnie  

15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXI/187/09 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Wysoka 

Kamieńska na lata 2007 – 2013”. 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że wymóg opracowania powyższego Planu wynika z Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich, do którego jako Gmina zamierzamy składać wnioski  

o pozyskanie środków finansowych. Stwierdził, że obecnie proponuje się dla Rady, 

Plan w nowej wersji, niż obowiązujący obecnie ze względu na naniesione 

doprecyzowania, stosowne poprawki, uaktualnienia i propozycje sugerowane  

przez Komisje.  
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 11 i 12 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/188/09 
w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 

2007 – 2013”, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 
Uchwała Nr XXI/188/09 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości 

Golczewo na lata 2007 –2013” 

Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że z podobnych działań w ramach powyższego Programu 

opracowano Plan dla miejscowości Golczewo, który zawiera główne kierunki rozwoju 

Golczewa działania i zamierzenia inwestycyjne. Pierwotnie zakładano, że Gmina nie 

skorzysta z powyższego planu lecz okazało się, że istnieje taka możliwość również 

dla miejscowości Golczewo dodał, iż naniesiono poprawki złożone  

na posiedzeniu Komisji.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały.  

 Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 14 i 15  do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/189/09 
w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Golczewo na lata  

2007 -2013”, jednomyślnie 15 głosami „za”. 
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Uchwała Nr XXI/189/09 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1420  zarządził przerwę, 

o godz. 1435 wznowiono obrady. 

 
Ad.8 Projekt uchwały w sprawie przekazania nieruchomości. 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że na podstawie art. 18 ustawy o samorządzie Gminy do wyłącznej 

kompetencji Rady należy podejmowanie decyzji w sprawach majątkowych 

przekraczających zwykły zarząd. Sprawa dotyczy wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie na własność Gminie Golczewo od Agencji Nieruchomości Rolnych 

trzech następujących nieruchomości: działki nr 23/2 o pow. 0,1826 ha położonej  

w obrębie Upadły z przeznaczeniem na realizację projektu „Budowa miejsca spotkań 

mieszkańców Upadły”, nr 67/3 o pow. 0,0390 ha położonej w obrębie Unibórz,  

na której usytuowana jest studnia głębinowa stanowiącą ujecie wód dla stacji 

wodociągu  zbiorowego, nr 67/6 o pow. 0,0468 ha położonej w obrębie Unibórz, 

wydzielonej jako droga dojazdowa do powyższej studni głębinowej. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 17 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/190/09 

w sprawie przekazania nieruchomości, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXI/190/09 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad.9 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie własności gruntu 

za wynagrodzeniem 

j Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały, który 

określa zasady przeniesienia za wynagrodzeniem na własność działek stanowiących 
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własność Gminy Golczewo, które zostały zajęte przez samoistnych posiadaczy 

gruntu. Kilkanaście lat temu wybudowano na nich garaże i inne pomieszczenia. 

Zgodnie z art. 231 Kodeksu Cywilnego samoistny posiadacz gruntu  

w dobrej wierze, który wzniósł na powierzchni budynek o wartości przenoszącej 

znacznie wartość zajętej na ten cel działki może żądać, aby właściciel przeniósł  

na jego własność grunt zajętej działki za odpowiednim wynagrodzeniem. Gmina 

Golczewo jest właścicielem wydzielonych działek pod garażami stanowiącymi 

własność innych osób położonych w Golczewie przy ul. Osiedle Zdrojowe,  

ul. Niepodległości oraz przy ul. Krótkiej. Poinformował, że po uzyskaniu zgody Rady 

Miejskiej zgodnie ze złożonymi wnioskami właścicieli budynków garażowych 

przenoszone będą własności gruntu pod wybudowanymi budynkami, co pozwoli  

na uporządkowanie stanu prawnego tych nieruchomości. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/191/09 
w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie własności gruntu za wynagrodzeniem, 

jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXI/I191/09 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad.10 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych w Golczewie 

 Lech Ferdynus, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt 

uchwały i poinformował, że Komisja Rewizyjna zapoznała się z treścią wniesionych 

skarg i szczegółowo sprawdziła ich zasadność. W niniejszym projekcie uchwały 

zawarto rozpatrzenie skargi wniesionej przez Panią Marię Bociańską, która 

samowolnie zdemontowała wodomierz i została pouczona przez pracowników ZUP, 
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że tego nie powinna robić, ponieważ co jakiś czas musi być dokonywany jego odczyt. 

W związku z tym została pouczona, że za taką czynność przewidziana jest kara 

grzywny, więc Pani Bociańska napisała skargę do Burmistrza, który przeprowadził 

postępowanie wyjaśniające. Zgodnie z ustawą Kodeks postępowania 

administracyjnego do kompetencji rady należy rozpatrywanie skarg wniesionych  

na kierowników jednostek organizacyjnych zaś ich opiniowanie dokonywane  

jest przez Komisje Rewizyjną, która uznała powyższą skargę za niezasadną  

i generalnie Pani Bociańska nie miała racji odwołując się do Burmistrza. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/192/09 
w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług Publicznych  

w Golczewie, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXI/192/09 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad.11 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych w Golczewie  

 Lech Ferdynus, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt 

uchwały i poinformował, że Komisja Rewizyjna zapoznała się z treścią wniesionej 

skargi przez Panią Beatę Pastryk i szczegółowo sprawdziła jej zasadność. Powyższa 

skarga dotyczy wykonania przyłącza wodociągowego do drugiego przyłącza, co było 

skutkiem spadku ciśnienia wody i pogorszenia się komfortu jej zaopatrzenia  

do gospodarstwa domowego Pani Pastryk.  

Ww. napisała skargę do Burmistrza, który przeprowadził postępowanie wyjaśniające 

lecz zgodnie z ustawą Kodeks postępowania administracyjnego do kompetencji rady 

należy rozpatrywanie skarg wniesionych na kierowników jednostek organizacyjnych 

zaś ich opiniowanie dokonywane jest przez Komisje Rewizyjną, która uznała 
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powyższą skargę za zasadną. Stwierdził, że Komisja Rewizyjna rozpatrując 

powyższą skargę nie kierowała się tym, że Pani Pastryk jest radną. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu planu. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/193/09 

w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług Publicznych  

w Golczewie, 15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

 

Uchwała Nr XXI/193/09 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad.12 Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk 

sportowych Moje Boisko „Orlik 2012” 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że niniejszy projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji, 

które nie wniosły zmian. Oznajmił, że powyższy Regulamin po jego przyjęciu jako akt 

prawa miejscowego będzie określał zasady i tryb korzystania z gminnego obiektu 

użyteczności publicznej Moje Boisko „Orlik 2012”. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu planu. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/194/09 
w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych Moje Boisko „Orlik 

2012”, jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXI/194/09 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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Ad.13 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym 

lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną  

lub Gminę.  

Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że niniejszy projekt uchwały jest dopełnieniem wymogów  

do obowiązującej zmiany ustawy o ochronie przeciwpożarowej oraz niektórych innych 

ustaw, które weszły w życie z dniem 25 września 2008 r. Członek ochotniczej straży 

pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, otrzymuje ekwiwalent 

pieniężny.  

W niniejszym projekcie proponuje się ekwiwalent pieniężny w wysokości 60 % 

przeciętnego wynagrodzenia obowiązującego przed dniem ustalenia ekwiwalentu,  

za każdą godzinę udziału w działaniu ratowniczym, jest to kwota w wysokości około 

10,70 zł., zaś 40 % powyższego wynagrodzenia za każdą godzinę udziału  

w szkoleniu pożarniczym, powyższe działania winny być organizowane przez PSP 

lub Gminę Golczewo. Wyjaśnił ponadto, iż wysokość obowiązującego ekwiwalentu 

ustala rada gminy w drodze uchwały, który będzie wypłacany z budżetu Gminy. 

Proponuje się jego wypłatę w systemie ratalnym, do 15 dnia następnego miesiąca. 

Zgodnie z podjętą uchwałą komendanci poszczególnych jednostek OSP będą 

zobowiązani do złożenia stosownych dokumentów potwierdzających określone 

działania wraz z listą strażaków. Oznajmił, że strażak-ochotnik nie otrzyma jego 

wypłaty w sytuacji, gdy otrzyma swoje wynagrodzenie z tytułu zatrudnienia  

w zakładzie pracy. 

Wykonana symulacja na podstawie ubiegłego roku biorąc pod uwagę ilości 

przeprowadzonych akcji wskazuje, że prawdopodobny wydatek sięgnie około  

20 tys. zł. 

 Radny Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę, że ustawodawca określił stawki 

maksymalne, zaś stawki proponowane przez Burmistrza są zaniżone i krzywdzące 

dla strażaków, uważa, że należy jednak określić stawkę maksymalną, ponieważ 

Gmina ma zabezpieczone w budżecie środki na straże pożarne. 
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 Waldemar Bartniczuk, zastępca wyjaśnił, że na 2008 r. w budżecie na straże 

pożarne zabezpieczono kwotę w wysokości 238.400 zł, na którą składają się wydatki 

związane z funduszem płac, ubezpieczeniem, szkoleniem utrzymaniem obiektów 

OSP, bojowości i gotowości sprzętu. 

Proponowane wysokości stawek ekwiwalentu są wynikiem dokonanych wyliczeń 

wydatków poniesionych przez Gminę na organizację Dnia Strażaka, wypłatę nagród 

finansowych i wydatków poniesionych na sponsorowanie spotkań dla strażaków.  

Proponowana wysokość ekwiwalentu, jest podobna w ościennych i jej wysokość 

można podnieść w ciągu roku budżetowego. Powiedział również, że okaże się, czy 

ten ekwiwalent przyczyni się do lepszego funkcjonowania jednostek OSP. 

 Przemysław Opowicz, sołtys Sołectwa Kretlewo zapytał, czy w powyższej 

sprawie odbyły się konsultacje ze strażakami ?  

Zna wiele osób, które uczestniczą w akcjach ratowniczych i pożarniczych i większość 

z nich nie chce za to pieniędzy. 

 Zastępca burmistrza wyjaśnił, że ustawodawca nakłada na Gminę obowiązek 

ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków OSP. Stwierdził, że w akcji bojowej 

biorą udział najczęściej te same osoby, natomiast lista strażaków – ochotników jest 

znacznie większa. Strażacy biorący udział w akcji bojowej poświęcają swój czas 

narażając się przy tym na odpowiedzialność za podejmowane działania. 

 Rady Piotr Gajda zapytał, czy jaki wiek uprawnia do uczestniczenia w akcji 

bojowej, ponieważ zdarzało się, że w nich brali udział małoletni. 

 Zastępca odpowiedział, że strażak winien mieć ukończone 18 lat i przebyte  

w tym zakresie odpowiednie przeszkolenie i komendanci dopuszczając do udziału 

osobę nie spełniającą tych wymagań biorą na siebie odpowiedzialność. 

 Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że paragraf 2 niniejszego projektu 

określa wypłatę ekwiwalentu w systemie kwartalnym, lecz ustawa o ochronie 

przeciwpożarowej nie określa trybu jej naliczania i terminu wypłaty. Zgodnie z art. 455 

ustawy z 23 kwietnia 1994 r. wypłata ww. ekwiwalentu winna być dokonywana 

niezwłocznie po wezwaniu do jej wykonania, więc jak to się ma do naszego systemu 

kwartalnego. 

 Zastępca burmistrza wyjaśnił, że jeżeli komendant danej jednostki  

po przeprowadzeniu akcji bojowej złoży do Gminy wniosek wraz z listę strażaków 

biorących udział w akcji, wówczas można dokonać wypłaty. Po wspólnych 
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konsultacjach z komendantami przyjęto zasadę kwartalnej wypłaty. Stwierdził, że 

zestawienie przygotowane przez komendantów OSP winno byś spójne z rejestrem 

wyjazdów prowadzonym przez Państwową Straż Pożarną w Kamieniu Pom. 

 Zbigniew Olech, radca prawny wyjaśnił, że zmiana w ustawie mówi  

o obowiązku ustalenia ekwiwalentu, lecz nie określa zasad wypłaty, które należą  

do rady. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedłożonego projektu planu. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXI/195/09 
w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej 

straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę, 

jednomyślnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXI/195/09 stanowi załącznik nr 28 do protokołu 

 

Ad.14 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Golczewo na 2009 r.

 Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, że projekt uchwały 

dotyczy zmian w zakresie wydatków inwestycyjnych, które objęte są zadaniami 

inwestycyjnymi wykazanymi w załączniku do niniejszego projektu, który uwzględnia 

wspomniane zmiany. Oznajmiła, że powyższy projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji, które go pozytywnie zaopiniowały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 29 i 30 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 
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Nr XXI/196/09 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Golczewo na 2009 r., jednomyślnie  

5 głosami „za”. 

Uchwała Nr XXI/196/09 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1515  zarządził przerwę, 

o godz. 1530 wznowiono obrady. 

 

Ad.15 Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie  

za 2008 r. 

 Kazimiera Latawiec, kierownika OPS przedstawiła sprawozdanie informując, 

że było ono również przedmiotem posiedzenia Komisji. Poinformowała, że w 2008 r. 

ze świadczeń pomocy społecznej przyznawanych w ramach zadań zleconych  

i własnych skorzystały 264 rodziny.  

Środki na realizację swoich zadań OSP otrzymuje z budżetu Wojewody i z budżetu 

Gminy. Stwierdziła ponadto, że tutejszy OPS realizuje następujące świadczenia: 

zasiłki rodzinne wraz z dodatkami do zasiłku rodzinnego, fundusz alimentacyjny, 

ubezpieczenia zdrowotne, zasiłki okresowe, celowe i stałe, pomoc Państwa  

w zakresie dożywiana. OPS realizuje ponadto Program Operacyjny Kapitał Ludzki 

2007-2013. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie złożone  

przez kierownika OPS. 

 

Radni w wyniku jawnego głosowania jednomyślnie 15 głosami „za” przyjęli  

ww. sprawozdanie. 

 

Sprawozdanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie stanowi załącznik  

nr 32 do protokołu. 
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Ad. 16 Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza poinformował, że sprawozdanie 

zostało przedłożone radnym w formie pisemnej. 

 Radny Lech Ferdynus nawiązał do spotkanie z Panem Wieczorkiem i zapytał, 

czego dotyczył wspomniany w sprawozdaniu spór w zakresie farmy wiatrowej, 

zapytał również, czy podczas spotkania z przedstawicielami Urzędu Miejskiego  

w Wolnie określono wielkość przychodów z tytułu podatku od nieruchomości  

od istniejących na ich terenie farm wiatrowych. 

 Zastępca burmistrza poinformował, że Pan Wieczorek wystąpił z wnioskiem  

o wydanie decyzji celu publicznego. Wyjaśnił, że ww. jest właścicielem nieruchomości 

położonych na terenie Niemicy i nosi się z zamiarem umiejscowienia tam elektrowni 

wiatrowych. Gmina Golczewo udzieliła odmownej decyzji w tym zakresie, od której 

wspomniany wnioskodawca odwołał się. W chwili obecnej Pan Wieczorek 

doprecyzował już swoje roszczenia, które są zgodne z orzeczeniem Kolegium 

Odwoławczego lecz dalsze rozpatrzenie sprawy jest w dalszym toku postępowania. 

Wyjaśnił, że Pan Wieczorek uważa, iż może postawić tam farmy wiatrowe nieco 

odmiennie od innych inwestorów pomijając Studium i Plan Zagospodarowania 

Przestrzennego. 

 Burmistrz poinformował gmina Wolin otrzymuje 1,5 mln zł dochodów z tytułu 

podatków od nieruchomości, który jest wyliczany na podstawie określonych zasad. 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie złożone  

przez Burmistrza. 

 

Radni w wyniku jawnego głosowania jednomyślnie 15 głosami „za” przyjęli  

ww. sprawozdanie. 

Sprawozdanie burmistrza z działalności między sesjami stanowi załącznik  

nr 33 do protokołu. 

 

Ad. 17 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonywanych czynności  

w okresie między sesjami. 

 Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady poinformował, że w okresie 

między sesjami wpłynęła do Rady następującą korespondencja: Burmistrz złożył 
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sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 r., Wspólnota Mieszkaniowa „Helios”  

w Golczewie przekazała pismo adresowane do Kierownika ZUP do wiadomości Rady 

i Burmistrza w sprawie wywozu nieczystości, Straż Graniczna w Międzyzdrojach 

wystąpiła z wnioskiem o wyasygnowanie ze środków budżetu Gminy Golczewo kwoty 

w wysokości 300 zł na rzecz Placówki Straży Granicznej z uwagi na konieczność 

sprawnej i efektywnej realizacji ustawowych zadań oraz wspólny, dobrze rozumiany 

interes Straży Granicznej i Gminy Golczewo. 

Przedstawił następnie pismo Starosty Powiatowego w Kamieniu Pom. w sprawie 

współfinansowania Warsztatów Terapii Zajęciowej prowadzonego przez Polskie 

Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym w kwocie 5.918 zł.  

Wyjaśnił, że dotychczasowe przepisy zobowiązywały do tego ogólnie samorządy 

terytorialne. Od 1 stycznia 2009 r. koszty utworzenia, działalności warsztatów terapii 

zajęciowej są współfinansowane także ze środków samorządu powiatowego. 

Zgodnie z ustawą o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych, powiat powinien finansować co najmniej 10 % kosztów 

warsztatów terapii zajęciowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu przesłał zaproszenie na sesję, która odbywa 

się również w tym samym terminie co sesje w Gminie Golczewo. Przewodniczący 

obrad zwrócił uwagę, że nasze sesje odbywają się w terminie ustalonym 

harmonogramem rocznego planu pracy Rady Miejskiej i z góry wiadomo, o jakim 

czasie i którego dnia odbędzie się sesja. 

Odczytał również odpowiedź Burmistrza na pismo Pana Piotra Kałuży do wiadomości 

Rady, który ubiegał się o wykonanie remontu dachu budynku, w którym zamieszkuje  

i którego Gmina Golczewo jest również współwłaścicielem. 

 

 Andrzej Danieluk, burmistrz ustosunkował się do powyższych informacji  

i poinformował, że nakazał Kierownikowi, aby ZUP wywiózł wspomniane nieczystości 

lecz według opinii Kierownika, ZUP nie był wcześniej wzywany do ich wywozu. 

Kierownik natomiast wyjaśnił Burmistrzowi, że umowa, która jest zawarta z ww. 

Wspólnotą dotyczy jedynie wywozu śmieci z kubłów a nie zgromadzonego tam gruzu, 

tapczanów, itp. 

 Odnoście wsparcia finansowego dla Straży Granicznej uważa, że należy 

zastanowić się nad rozważeniem ww. wniosku, ponieważ jako Gmina 2-krotnie 
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zwróciliśmy się do nich o pomoc przy obsłudze imprez i nie odmówili lecz wsparcie 

finansowe powyższej jednostki nie jest zadaniem Gminy. 

 

Ad. 15 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 W związku z tym, że w punkcie 2 niniejszego porządku obrad nie zgłoszono 

żadnych interpelacji i wniosków, odpowiedzi nie udzielono. 

  

Ad. 16. Wolne wnioski i zapytania. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy w związku ze zmianą banku 

prowadzącego obsługę finansową na rzecz Gminy, Bank PKO SA zostanie 

przeniesiony z budynku Urzędu ? 

Poinformował ponadto, że na końcu ul. Słonecznej w Golczewie firma FRUKTUS 

posadziła akacje przy samej drodze, następnie w wyniku wznowienia granic 

ogrodzenie zostało przesunięte we właściwe miejsce lecz nasadzenia akacji 

pozostały. W związku z powyższym Gmina zgodnie z obowiązującą uchwałą powinna 

na mocy wydanej przez siebie decyzji naliczyć opłatę za zajęcie pasa drogowego lub 

też wymagać ich usunięcia przez dotychczasowego użytkownika wspomnianej 

nieruchomości. 

 Burmistrz poinformował, że umowa dzierżawę pomieszczeń z Bankiem PKO 

SA zawarta jest do 31 października br. i 3 miesiące przed wspomnianym terminem 

Gmina wystąpi z wypowiedzeniem. Oczekuje jednak od Banku deklaracji, czy są 

zainteresowani dalszym funkcjonowaniem w naszym budynku. 

 

 Radny Mieczysław Perużyński złożył wniosek o uzupełnienie ubytków w jezdni 

przy dawnym Posterunku Policji w Golczewie. 

 Zastępca burmistrza poinformował, że Gmina wystąpiła ze stosownym 

wnioskiem do Zarządu Dróg i otrzymała odpowiedz, że naprawa dróg i przebudowa 

studzienek w jezdniach będzie wykonywana, gdy warunki atmosferyczne ulegną 

poprawie. 

 Udzielił ponadto odpowiedzi radnej Danucie Bednarz, że w klubie sportowym 

„Iskra” Golczewo jest trener, który jest finansowany ze środków ww. klubu, oznajmił 

również, że rozliczenie dotyczące planowanych inwestycji na terenie Wysokiej Kam 

przekazał ww. radnej. 
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 Burmistrz wyraził słowa uznania dla grupy mieszkańców Sołectwa Drzewica, 

za reprezentowanie Gminy Golczewo i zajęcie pierwszego miejsca w turnieju 

organizowanym przez Gminę Chociwel.  

Poinformował ponadto, że Gmina Golczewo wygrała Turniej Miast organizowany 

wspólnie z gminami Świerzno i Wolin. 

 

 Zastępca burmistrza poinformował, że od dnia 1 kwietnia rozpoczną się roboty 

publiczne i prace społeczno-użyteczne, w związku z tym 30 kwietnia br. odbędzie się 

spotkanie wytypowanych osób z pracownikiem Powiatowego Urzędu Pracy. 

 

 Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych zgodnie z określonym terminem  

 

Ad. 18 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał 

zamknięcia XX sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa      MIECZYSŁAW  PERUŻYŃSKI 

 

 


